
Eerste Kamer der Staten-Generaal 1 
Vergaderjaar 1984-1985 Nr. 165c 

16481 Herziening van de Wet op de kansspelen 
(speelautomaten) 

1 Samenstelling: 
Mw. Leyten-de Wijkerslooth de Weerdesteyn 
(CDA) (voorzitter), Wagemakers (CDA), Kuiper 
(CDA), Mw. J. H. B. van der Meer (PvdA), Van 
Veldhuizen (PvdA), Burkens (VVD), Heijne 
Makkreel (VVD), Glastra van Loon (D'66), Mw. 
Van Leeuwen (PSP), Hoekstra (CPN), Abma 
(SGP), De Gaay Fortman (PPR), Schuurman 
(RPF), Van der Jagt (GPV). 

VERSLAG VAN DE VASTE COMMISSIE VOOR JUSTITIE1 

Vastgesteld 17 september 1985 

De leden van de C.D.A.-fractie gaven te kennen met belangstelling te 
hebben kennis genomen van de brief van de Staatssecretaris van Justitie 
en de Staatssecretaris van Economische Zaken d.d. 31 mei 1985 omtrent de 
wenselijkheid de behandeling van het voorliggend wetsvoorstel thans 
voort te zetten en niet te wachten tot de wijzigingen conform de voorstellen 
van de commissie-Geelhoed de Eerste Kamer zullen hebben bereikt, zoals 
door de commissie voor Justitie van de Eerste Kamer was bepleit. 

Hoewel deze leden inderdaad van oordeel zijn, dat thans in het belang 
van fabrikanten, importeurs en exploitanten van speelautomaten, niet 
langer met de voortzetting van de behandeling kan worden gewacht, 
zouden zij gaarne vernemen waarom het wetsvoorstel tot wijziging van 
voorliggend voorstel nog niet bij de Tweede Kamer is ingediend, aangezien 
reeds op 18 april (blz. 1 memorie van antwoord Eerste Kamer) een nieuw 
wetsvoorstel voor advies aan de Raad van State was voorgelegd. 

Op blz. 3 van de memorie van antwoord zetten de bewindslieden uiteen, 
dat de toeneming van de werklast van het normale politie-apparaat als 
gevolg van dit wetsvoorstel beperkt zal zijn. Het was deze leden opgevallen 
dat bij de opsomming van taken voor de politie niet is opgenomen de 
controle op de naleving op artikel 30u (de bescherming van personen 
beneden de zestien jaar). Gezien het belang, dat deze leden aan het 
beschermen van jongeren hechten, zouden zij een nadere uiteenzetting van 
de bewindslieden op prijs stellen op welke wijze de handhaving van dit 
artikel zal kunnen geschieden. 

Vervolgens zouden deze leden nog gaarne vernemen of uit het antwoord 
opvragen van de leden van deP.v.d.A.-fractie (blz. 7 memorie van antwoord) 
over de bevoegdheden van lagere overheden moet worden afgeleid, dat de 
regering niet overweegt de aanbeveling van de commissie-Geelhoed te 
volgen om grotere bevoegdheden aan de gemeenten toe te kennen. Indien 
zulks juist is, hoe verhoudt zich dan dit standpunt tot het decentralisatie-
streven van deze regering? 

Ten slotte vroegen de leden van de C.D.A.-fractie of wetswijziging wordt 
overwogen om de onzekerheid ten aanzien van het Golden Ten-spel op te 
heffen. 

Eerste Kamer, vergaderjaar 1984-1985, 16481, nr. 165c 1 



Vertrouwende, dat de regering bereid is op het vorenstaande vóór de 
openbare beraadslaging schriftelijk te antwoorden, acht de commissie die 
beraadslaging voldoende voorbereid. 

De voorzitter van de commissie, 
Mevrouw Leyten-de Wijkerslooth de Weerdesteyn 

De griffier van de commissie, 
Mevrouw Dijkstra-Liesveld 
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